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Informace ze 17. zasedání Obecního zastupitelstva Kublov, konaného 25.9.2006:

1) Zastupitelstvo obce projednalo a schválilo  výsledek hospodaření obce za období leden – srpen 
2006 a schválilo rozpočtové změny na rok 2006.

Příjmy: Rozpočet 5 160 000,- Kč
Navýšení o             31 000,- Kč (dotace na volby do PS PČR a dotace na hasiče)
Plánované příjmy celkem 5 191 000,- Kč
Skutečné příjmy k 31.8.2006 2 999 050,- Kč 

Výdaje: plánované 5 160 000,- Kč
Navýšení 5 191 000,- Kč
Skutečné výdaje k 31.8.2006 2 737 460,- Kč

Rozpočet je vyrovnaný. O provedené rozpočtové změny se snižuje plánovaná rezerva z 1 206 000Kč na 
880 000,- Kč. K 31.8.2006 je má obec Kublov na účtech celkem 3 210 6000,92 Kč. 

2) Zastupitelstvo obce schválilo směnu obecního majetku. Obecní pozemek parc.č. 232/64 v k.ú.
Kublov (stavební  parcela v Zátiší)  o výměře 1 122 m² bude převeden do vlastnictví  Ing. Zbyňka Zimy, 
Kublov 257 a část pozemku parc.č. 666 v k.ú. Kublov o výměře, která bude přesně určena geometrickým 
plánem bude převedena z vlastnictví Ing. Z. Zimy do vlastnictví obce. Na tomto nově získaném obecním 
pozemku bude stát budoucí čistírna odpadních vod. 

3) Zastupitelstvo obce ukládá starostovi vypsat výběrové řízení na funkci ředitelky Mateřské školy 
Kublov do 1.2.2007.

4) Byla podána žádost o stavební povolení na kanalizaci a ČOV, na oplocení, příjezdovou komunikaci
a  na  elektrickou  přípojku  k této  stavbě.  22.8.2006  byl  starosta  s projektantem Ing.  Bulínem pozván  na 
jednání  s ředitelem Státního  fondu  životního  prostředí  ČR.  Ministr  životního  prostředí  nepodepsal  naši 
žádost o  výjimku na 80 % výši dotace a proto nám nebyla přidělena. Ředitel SFŽP doporučil zažádat o 
dotaci z nově otevřeného operačního programu Životního prostředí. Tento program nebude omezen počtem 
obyvatel a bude hrazen z 85 % EU,  4 %  Státním fondem životního prostředí a 1% ze státního rozpočtu. 
Obecní zastupitelstvo na svém jednání rozhodlo podat novou žádost o dotaci  z tohoto programu.

5) Ze zprávy o činnosti za uplynulé období:
-  Firma Unisto  Králův Dvůr  – Zahořany dodala  nabídky na  opravy vodních nádrží  Kaliňák  za  celkem 
33 293,- Kč bez DPH, zde byl již zabudován dřevěný výlez pro zvířata, U Křížku za 75 300,- Kč bez DPH, 
k této stavbě bylo již vydáno dodatečné stavební povolení a na rybník v Chaloupkách za 235 994,- Kč bez 
DPH, zde je utržená stěna sousedící s domem č. 51, ta musí být rozebrána a znovu sestavena. OZ rozhodlo 
v tomto roce opravit  Kaliňák.  Na další  dvě nádrže si  nechat  udělat  cenové návrhy od jiných  firem, ty 
posoudit a řešit opravy až v příštím roce.  
- Byly provedeny revize elektrické instalace v budovách OÚ, MŠ a hasičské zbrojnice, dále bude provedena 
revize veřejného osvětlení a revize hasicích přístrojů na Pěnkavce, v budově OÚ a MŠ Kublov. 
- Z Programu obnovy venkova jsme letos obdrželi 84 000,- Kč přes Mikroregion Hudlicko. Byl obnoven 
park před OÚ, položena nová zámková dlažba před zasedací místností na Pěnkavce a probíhá oprava čekárny 
v Hoře. 
-  Rozvoj informačních a komunikačních technologií – výběrové řízení na realizaci bezdrátového rozhlasu a 
vysokorychlostního internetu vyhrála  firma Coprosys  Liberec.  Obě akce by měly být  dokončeny v říjnu 
2006. Na internet bude připojena knihovna, kde bude pro zájemce připraven nový počítač.
-  Eko-kom -   naše  obec  byla  vybrána  v projektu  „Intenzifikace  odděleného  sběru  a  zajištění  využití 
komunálních odpadů  včetně jejich obalové složky ve Středočeském kraji“ a budou nám zdarma zapůjčeny 4 
kontejnery na bílé sklo. OÚ zakoupil 40 kusů nových popelnic, které si mohou občané zakoupit za 750,-Kč/1 
kus. 
- K dopravnímu řešení návsi byla nainstalována dopravní značka  zákaz vjezdu s dodatkovou tabulkou a 
přidána značka Stop na příjezdu od Křivoklátu. Mělo by být doplněno  značení na vozovce. 
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Stručný výčet akcí za uplynulé volební období:
Volby do zastupitelstva obce se konaly 1. a 2.11.2002, ustavující zasedání bylo 14.11.2002.
Obecní zastupitelstvo se sešlo na 17 veřejných zasedáních a 67 pracovních poradách. 
V oblasti kultury:

- Vydány Velízské povídky, společně s obcí Broumy.
- Začali jsme vydávat Kublovské noviny.
- Byly zřízeny a jsou neustále udržovány www stránky obce.
- V roce 2003 se konaly oslavy 1 000 let od zachránění knížete Jaromíra na Velízi, vyšla kniha Hora 

bohů a lidí, byly nainstalovány dvě informační tabule a zasazena lípa.
- Obci byl přidělen znak a prapor.
- V roce  2004  se  konaly  oslavy  k 180  výročí  narození  Josefa  Leopolda  Zvonaře,  byl  kompletně 

opraven jeho hrob na Velízi a pomník před školou.
- Konaly se tři obecní plesy.
- Mládež pravidelně pořádala Staročeské máje, obec finančně přispívala na přípravu Suchých májů.
- Pravidelně byly zajištěny atrakce na pouť, o pouti 2003 byl zajištěn  koncert Hořovické muziky a 

v roce 2005 výstava fotografií a kronik obce s koncertem skupiny Bobeš. V roce 2006 uspořádala 
výstavu  obrazů  paní  Marie  Hošková.  Pro  konání  poutě  byla  odvodněna  louka  vedle  rybníka  a 
vypracovaná studie na její další využití.

- ke Slovance byla zajištěna a instalována velká turistická mapa. 
- Vítání  novorozených  občánků  se  uskutečnilo  11.10.2003  s Adélou  Barchánkovou,  Bohumilem 

Průchou,  Martinem Hořejšem a  Magdou  Zelenkovou.  Dne  23.10.2004  s Filipem Králem,  Lucií 
Krauzovou  a  Filipem  Hoškem.  Dne  21.5.2006  s Pavlem  Laštovičkou,  Milanem  Holienčinem, 
Jindřichem Zýkou, Matějem Vorlem, Janem Chotašem, Adrianou Burianovou a Julií Jarošovou.

Stavby a opravy:
- Budova OÚ – bylo provedeno zateplení stropu, kompletní oprava fasády včetně výměny okapů a 

svodů, částečně opravena střecha. Před OÚ byla nainstalována nová úřední deska a stožáry na vlajky. 
Byl opraven plot kolem zahrady a zahrada byla obnovena. 

- Mateřská škola – opravy a  modernizace jídelny,  na  zahradě postavena nová skluzavka pro děti, 
vyměněny vchodové dveře do školy i do 1. patra, oprava kotle. 

- U garáže v Hoře byla  vyměněna vstupní  vrata,  provedeno odvodnění  a  oprava fasády,  opraveno 
odřevení studny před garáží. 

- Byla provedena oprava hrází a odbahnění vodních nádrží U Křížku a rybníka ve vsi, financováno 
z dotací.  Obě  vodní  nádrže  byly  pronajaty  místní  skupině  rybářů,  kteří  pracují  pod  Českým 
rybářským svazem Křivoklát.

- Za Malou loukou byly prodány stavební parcely, na kterých jsou v současné době rozestavěny 4 
rodinné domy. K parcelám v Zátiší byla zpracována dokumentace na jejich zasíťování.

- Byl vypracován nový koncept územního plánu obce, ten zatím nebyl projednán a schválen.
- Bylo vyhotoveno několik studií k odkanalizování obce. Dokumentaci k územnímu řízení a později 

ke stavebnímu povolení vypracovala firma B-Consult Praha. Zažádali jsme o stavební povolení.
- Svépomocí byla zatrubněna část dešťové kanalizace za Malou loukou, OÚ financoval materiál a 

dopravu. 
- Na  skládce  v Hlinovce  jsou  prováděny  kontroly  průsakových  vod  z kontrolního  vrtu  a  měření 

skládkových plynů. SFŽP provedl konečné vyúčtování dotace, poskytnuté na rekultivaci skládky. 
- V budově na Pěnkavce byly kompletně opraveny záchody, provedeno obložení, položena dlažba na 

záchodech a v chodbě.  Předělána vodovodní instalace, nátěry střechy a okapů, nové nátěry oken. 
- Pozemkový úřad provedl obnovu polních cest ze vsi k vodojemu, za Velízem a od Kolen k Velízu. 
- U domu č. 35, který je ve vlastnictví obce byly provedeny nutné vnitřní opravy. Budou opraveny 

ještě komíny a hřeben střechy.
- Asfaltování po obci nebylo ve velkém rozsahu vzhledem k plánovanému budování kanalizace. Byly 

prováděny jen opravy výtluků a poškození po zimních obdobích. 
- Z dotací Mikroregionu Hudlicko bylo opraveno dopravní značení po obci.
- Došlo k navýšení stožáru T-mobile na Velízi. OÚ se vyjádřil negativně ke stavbě nového stožáru u 

vodojemu. 
- Byla zajištěna výroba turistických známek, které je možné zakoupit v prodejnách po obci. Obec je 

prezentována  v turistickém  průvodci  č.35  „Křivoklátsko“  a  v publikaci  Aspida  „  Cestujeme  po 
Čechách“. Ke Slovance byla zajištěna a instalována velká turistická mapa. 



Volby

Ve dnech: 13. – 14.6.2003 se konalo referendum o vstupu do Evropské unie
11. – 12.6.2004 volby do Evropského parlamentu
  5. – 6.11.2004 volby do krajských zastupitelstev
1. – 3. 6.2006 volby do Poslanecké sněmovny Parlamentu ČR

Ve dnech 20. – 21. října 2006 se budou konat volby do zastupitelstva obce a do 1/3 Senátu ČR, kam spadá i 
Kublov. 
Počet členů zastupitelstva obce zůstává stejný  - devět. Volební komise bude sedmičlenná a zapisovatelkou 
byla určena paní Věra Míchalová. 
Před volbami budou každému voliči doručeny domů hlasovací lístky v jedné obálce pro volby do 
zastupitelstva obce i do Senátu ČR. V každé obálce bude poučení jak lístky upravovat. 
Platné označení je křížek, pro jednotlivého kandidáta v rámečku před jménem, pro celou kandidátku před 
názvem celé kandidátky. Počet vybraných jednotlivých kandidátů nesmí v naší obci přesáhnout 9 na jednom 
volebním lístku. Ve volební místnosti každý volič obdrží dvě úřední obálky. Obálka šedé barvy je určena pro 
volby do zastupitelstva obce a obálka žlutá pro volby do Senátu ČR. Pokud dojde k záměně obálek je hlas 
neplatný.

V Kublově byly do zastupitelstva obce podány a zaregistrovány dvě kandidátky:

Komunistická strana Čech a Moravy Sdružení nezávislých kandidátů
Za Kublov krásnější

1. RNDr. H. Jungmanová, učitelka 1.    Z. Jirásek, starosta
Kublov, KSČM        Kublov, bez politické příslušnosti

2. JUDr. Josef Matějka, právník 2.    Jitka Humlová, účetní
Kublov, bez politické příslušnosti        Kublov, bez politické příslušnosti

3. RSDr. Jaroslav Zíma, technik 3.    Ing. Zbyněk Zima, podnikatel
Kublov, KSČM        Kublov, bez politické příslušnosti

4. Pavel Malec, soukromý podnikatel 4.    Radmila Ejsmanová, zdravotní sestra
Kublov, bez politické příslušnosti        Kublov, bez politické příslušnosti

5. Jana Kulhánková, mzdová účetní 5.    Helena Kučerová, vedoucí pošty
Kublov, KSČM        Kublov, bez politické příslušnosti

6. Miloslava Krupičková, důchodce 6.    Martin Jaroš, podnikatel
Kublov, KSČM        Kublov,  bez politické příslušnosti

7. Zdeněk Merkl, dělník 7.    Libuše Hamouzová, zdravotní sestra
Kublov, KSČM        Kublov,  bez politické příslušnosti

8. Olga Hůrková, důchodce 8.    Jana Izerová, prodavačka
Kublov,  bez politické příslušnosti        Kublov,  bez politické příslušnosti

9. Helena Spurná, důchodce 9.    Miroslav Malec, řidič
Kublov, KSČM        Kublov,  bez politické příslušnos

Slovo starosty na závěr

Vážení občané, vážení voliči!
Věřím, že v současné době nejste příliš roztrpčeni nebo znechuceni politickým dohadováním na 

naší republikové politické scéně a že se v co nejvyšší míře zúčastníte voleb do zastupitelstva obce. Svým 
rozhodnutím a svým hlasem tak nejen spoluurčíte vývoj obce v následujících 4 letech, ale zároveň tím 
částečně poděkujete i odstupujícímu zastupitelstvu obce. Já na tomto místě děkuji zastupitelstvu obce za 
odvedenou práci v uplynulém volebním období, děkuji rovněž všem organizacím a občanům, kteří nám 
v tom byli nápomocní. Třebaže nebyly splněny všechny úkoly a cíle, z předcházejícího výčtu můžete 
posoudit, zda se pro obec udělalo hodně nebo málo.

Zdeněk Jirásek
starosta obce



Rychlý internet už i v Kublově
Vážení příznivci rychlého internetu, jistě jste sami zaregistrovali změny, ke kterým došlo od mé 

předchozí informace v těchto novinách.  Tak předně byla zdejší ústředna osazena DSLAMem, který  nově 
umožňuje připojení k internetu prostřednictvím ADSL. Podrobnosti může zájemce najít na 
www.cz.o2.com .

V současné době pak probíhá realizace společné akce mikroregionu Hudlicko, v rámci které bude i 
pro naši obec zřízen bezdrátový rozhlas a další možnost připojení k internetu prostřednictvím bezdrátové 
technologie.  I když zřejmě dojde k posunutí původně uvedeného termínu spuštění této služby, měli by se 
případní zájemci dočkat v relativně krátké době.  Podrobnosti na www.coprosys.cz .

Poslední a třetí možnost, jak se v Kublově k internetu připojit, je prostřednictvím nově vzniklého 
občanského sdružení kublov.net. V rámci této iniciativy již vzniká komunitní síť členů tohoto sdružení. 
V současné době je již provedeno a odzkoušeno napojení na páteřní síť v Hořovicích a to prostřednictvím 
standardu Wifi 5,4 GHz.  Zájemce odkazuji především na www.kublov.net .  Nejpozději od 1.11. 2006 by 
se podle tohoto záměru měli mít  možnost případní zájemci  připojit. 

Ti zkušenější se jistě sami dokážou rozhodnout, které řešení pro ně bude nejvýhodnější.  Těm méně 
zkušeným doporučuji především to, aby posuzovali nejen poskytovateli deklarovanou rychlost jednotlivých 
druhů připojení, ale i poměr agregace (vysvětelení viz můj předchozí článek) a cenu. U ceny je pak nutno 
posuzovat kolik za tu či onu službu zaplatím celkem spolu s dalšími službami téhož poskytovatele.  

Podrobný rozbor je nad možný rozsah této obecné informace, pouze považuji za vhodné doplnit,  že 
zde uvedená druhá i třetí možnost podle potřeb a přání uživatele řeší i telefonní spojení bez nutnosti platit 
paušální poplatek za telefon.  Třetí možnost zejména ocení ti, kdo hledají cenově zajímavé řešení rychlého 
připojení k internetu a příznivci počítačových her,  kdy členům sdružení se vedle možnosti připojení 
k internetu otevře i možnost využití komunitní wifi sítě k jejich snadnému vzájemnému propojení, aniž by se 
museli scházet na „lanparty“.  Je na každém, aby ocenil ty výhody jednotlivých řešení, které jsou pro něho 
rozhodující. 

Konečně jsme se  tedy dočkali situace, kdy si každý může vybrat.  Já osobně jsem se již pro „svého“ 
poskytovatele rozhodl. (JUDr. Josef Matějka)

Ze stoleté historie Českého svazu včelařů v Kublově
V obecní kronice je  u roku 1906 zapsáno, že byl založen Včelařský spolek pro Kublov a okolí, který 

„má za účel šířiti myšlenku včelařskou a poučovati členy teoreticky a prakticky“. Prvním jeho předsedou byl 
místní učitel Jan Stříbrský. Při dalším pročítání kroniky se dovídáme, jak se střídaly roky pro včelaře 
příznivé a nepříznivé, tak jak je tomu i dnes. Ale včelařů bývalo v Kublově a Broumech mnohem více.
V současné době sdružuje naše základní organizace včelaře z Kublova a Broum. Její činnost se zaměřuje 
především na ochranu včelstev proti chorabám včel (varroáza, mor včelího plodu).
Ze statistiky spolku: v roce 1995 bylo v Kublově 18 včelařů a celkem 134 včelstev, v Broumech také 18 
včelařů a 163 včelstev. V roce 2005 to bylo v Kublově jen 9 včelařů a 73 včelstev a v Broumech 11 včelařů a 
109 včelstev. (výbor ČSV Kublov)
Děkuji výboru ČSV za příspěvek, který v plném znění uvedu v kronice obce H. Jungmanová, za redakci KN.
 
Blahopřejeme:

• Dne 4.9.2006 se paní Růžena Králová dožila krásných 95 let. Přejeme mnoho zdraví. 
• Michal  Štorkán vybojoval  na  mistrovství  Evropy v kickboxu,  které  se  konalo 5.  -  11.9.2006 ve 

španělské Seville titul mistra Evropy v kategorii do 71 kg light. 

Nepřehlédněte!
 11.listopadu 2006 se uskuteční svoz nebezpečného odpadu:  aku baterie,  pneumatiky, vyřazené televize, 
lednice, monitory PC, zbytky a plechovky od barev, laků, motorových olejů, fridexu, převodových olejů, 
staré zářivky, výbojky a zahradní chemie. V     Kublově před Slovankou od 9.10 do 9.35 hodin     
13. a 14.11.2006 bude přistaven kontejner na zahradní odpad – ukládejte sem pouze odpady rostlinného 
charakteru.
20.11.2006  bude  před  hasičskou  zbrojnicí  kontejner  na  velkoobjemový  odpad  z domácností.  Do  něj 
nevhazujte  odpad ze  staveb  –  suť,  maltu,  kamení  apod.  –  tyto  odpady musí  každý odvést  na  skládku, 
například Komunálních služeb Hořovice.
Přes  mnohá  upozornění  jsou  občany stále  odkládány ke  kontejnerům na  tříděný odpad věci,  které  tam 
rozhodně nepatří. Prosíme udržujte pořádek a pokyny uvedené na nádobách pro tříděný odpad.  Děkujeme. 
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